

ЗАКУПОЧНАЯ ДОКУМЕНТАЦИЯ

| | |
|--|---|
| <p>Основное задание для поставщиков</p> | <p>АО «UZBEKISTAN AIRWAYS» приглашает правомочных компаний подать предложения на услуги по Техническому Обслуживанию для воздушного судна Pilatus PC-24 Подробные технические спецификации представлены в прилагаемом техническом задании.</p> |
| <p>Данные по отбору</p> | <p>В конкурсе могут принять участие любые юридические лица, как резиденты, так и не резиденты Республики Узбекистан, любой формы собственности, имеющие право осуществлять свою деятельность, за исключением юридических лиц:</p> <ul style="list-style-type: none"> - находящиеся на стадии реорганизации, ликвидации или банкротства; - отсутствие просроченной задолженности по уплате налогов и сборов; - находящиеся в Едином реестре недобросовестных исполнителей; - находящиеся в состоянии судебного или арбитражного разбирательства с «Заказчиком»; - у которых учредителями являются одни и те же юридические и физические лица; - зарегистрированные в государствах или на территориях, предоставляющих льготный налоговый режим и/или не предусматривающих раскрытие и предоставление информации при проведении финансовых операций (оффшорные зоны), а также имеющие счета в банках, находящихся в оффшорных зонах. <p>Контактные лица для связи с участниками: Департамент закупок АО «Uzbekistan airways», 100167, Узбекистан, г. Ташкент, Международный аэропорт «Ташкент» им. Ислама Каримова тел/факс: +(998-71) 255-05-51, e-mail: procurement@uzairways.com, Abdulaziz.Mavlyanov@uzairways.com Инженер Департамента закупок Мавлянов А. А.</p> <p>Дата и время окончания срока подачи участниками предложений: 14-06-2022 в 17:33 по Ташкентскому времени.</p> <p>Требования к оформлению предложения: Предложения участников должны быть оформлены в соответствии с требованиями настоящей закупочной документации, на официальном бланке предприятия с печатью и подписью руководителя предприятия. Все документы должны быть отправлены через веб-сайт онлайн лота, выставленного на официальной платформе государственных закупок по ссылке: https://etender.uzex.uz/lot/102055 Срок действия коммерческого предложения должен составлять не менее 30 календарных дней.</p> <p>Дополнительные требования: Предложения, не соответствующие требованиям закупочной документации по отбору, отстраняются и не оцениваются закупочной комиссией.</p> |
| <p>Дата начала и окончания срока предоставления участникам разъяснений положений закупочной</p> | <p>Окончание срока предоставления разъяснений за два дня до окончания последнего срока приема предложений, указанного в объявлении на специальном информационном портале государственных закупок. Вопросы по разъяснениям принимаются в письменной форме по электронному адресу e-mail: procurement@uzairways.com, Abdulaziz.Mavlyanov@uzairways.com</p> |

| | |
|----------------------------------|---|
| документации по отбору | |
| Стартовая цена | 160 000 долл. США (без НДС) или в Узб. сум по курсу ЦБ на день отбора (без НДС). <u>Предложения участников с ценой, превышающей стартовую цену отклоняются закупочной комиссией и не рассматриваются.</u> |
| Критерии отбора | <p>Балловая система. Проходной балл: 70/100</p> <p><u>1. Время реагирования в АОГ ситуации.</u> Максимальный срок отправки техников/инженеров в случае АОГ ситуации не должен превышать 72 часа.</p> <p><u>2. Прайс лист с тарифами.</u> Предоставить полный список тарифов на оказание услуг по техническому обслуживанию ВС РС-24.</p> <p><u>3. Существование регулярного рейса АО "Uzbekistan Airways" в страну поставщика (место оказания технических работ).</u> Удостовериться о существование регулярного рейса АО "Uzbekistan Airways" в страну поставщика (место оказания технических работ). Можете проверить через сайт: https://www.uzairways.com/en/map</p> <p><u>4. Сертификаты ТО организации.</u> Предоставить Сертификат организации по техническому обслуживанию от местных авиационных властей или/и Европейского Союза.</p> <p><u>5. Место нахождение организации по техническому обслуживанию.</u> Географический адрес организации где будут проводится работы по техническому обслуживанию. Адрес необходим для расчёта дистанции (расходов на транспорт).</p> |
| Дополнительные требования | <p>Предложения, отправленные по электронной почте, не принимаются к рассмотрению.</p> <p>Участник отбора несет ответственность за подлинность и достоверность представляемых информации и документов.</p> <p>Частичные предложения не допускаются.</p> |

PROCUREMENT DOCUMENTATION

| | |
|---|--|
| <p>Basic assignment for suppliers</p> | <p>UZBEKISTAN AIRWAYS JSC invites eligible companies to submit proposals for maintenance services for the Pilatus PC-24 aircraft</p> <p>Detailed technical specifications are presented in the attached Terms of Reference.</p> |
| <p>Selection details</p> | <p>Any legal entities, both residents and non-residents of the Republic of Uzbekistan, of any form of ownership, with the right to carry out their activities, can participate in the competition, except for legal entities, that:</p> <ul style="list-style-type: none"> - are undergoing reorganization, liquidation or bankruptcy; - have absence of overdue debts on payment of taxes and fees; - are on the Uniform Registry of Unscrupulous Performers; - are in litigation or arbitration with the "Employer"; - whose founders are the same legal entities and individuals; - are registered in states or territories that provide preferential tax treatment and/or do not provide for disclosure and provision of information in carrying out financial transactions (offshore zones), as well as having accounts in banks located in offshore zones. <p>Contact persons for contacting participants: Procurement Department of JSC "Uzbekistan airways", 100167, Uzbekistan, Tashkent, Tashkent International Airport named after Islam Karimov tel/fax: +(998-71) 255-05-51, e-mail: procurement@uzairways.com, Abdulaziz.Mavlyanov@uzairways.com Procurement Department Engineer Mavlyanov A.A.</p> <p>Date and time of the deadline for submission of proposals by the participants: 14-06-2022 at 17:33 Tashkent time.</p> <p>Requirements for the preparation of the proposal: Proposals of the participants must be executed in accordance with the requirements of this procurement documentation, on the official letterhead of the company with the seal and signature of the head of the company. All documents must be sent through the website of the online lot, exposed on the official platform of public procurement at the link: https://etender.uzex.uz/lot/102055</p> <p>The validity period of the commercial proposal must be at least 30 calendar days.</p> <p>Additional requirements: Proposals that do not meet the requirements of the procurement documents for the selection are rejected and not evaluated by the procurement committee.</p> |
| <p>Start date and end date of the deadline for providing participants with explanations of the provisions of the procurement documents for the selection</p> | <p>The deadline for providing clarifications is two days before the deadline for accepting proposals, as indicated in the announcement on the special information portal for public procurement. Questions on clarifications are accepted in written form by e-mail address: procurement@uzairways.com, Abdulaziz.Mavlyanov@uzairways.com</p> |
| <p>Starting price</p> | <p>160,000 USD. The bids of the participants at the price exceeding the starting price shall be rejected by the Procurement Commission. Proposals of the participants with the price exceeding the starting price</p> |

| | |
|--------------------------------|--|
| | <u>shall be rejected by the procurement commission and shall not be considered.</u> |
| Selection Criteria | <p>Point system. Passing point: 70/100</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. AOG response time: Maximum period for technicians/engineers to come in AOG situation after request must be not longer than 72 hours. 2. Price list with rates: Existence of regular flights from JSC "Uzbekistan Airways" to the supplier's country (location of service provision). 3. Existence of regular flights from JSC "Uzbekistan Airways" to the supplier's country (location of service provision): Make sure that regular flights from JSC "Uzbekistan Airways" to the supplier's country (location of service provision) exist. You may check through the website: https://www.uzairways.com/en/map 4. Service Center organization certificates: Provide a Certificate of an authenticated service center issues by your local aviation authorities or/and the European Union. 5. Location of the service center: The exact geographic location of the service center location where the maintenance works are undertaken as it is necessary for calculating the distance (transportation expenses). |
| Additional requirements | <p>Proposals sent by e-mail will not be accepted for consideration.</p> <p>The participant of the selection is responsible for the authenticity and reliability of the information and documents provided.</p> <p>Partial proposals are not allowed.</p> |